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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 7. oktober 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 3 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 3:
”Ministeren bedes med henvisning til FLF alm. del – bilag 364 (2009-10) redegøre for 
de danske erfaringer med anvendelsen af det nuværende Rapid Alert System, herunder 
gerne eksempler på sager, hvor et nyt system kunne have været en forbedring.”

Svar:
Det nuværende Rapid Alert System fungerer generelt godt og har gjort det i efterhånden 
30 år. Det er et smidigt myndighedssystem, der løbende er blevet justeret og udbygget 
med nye værktøjer og medlemmer. Netværket mellem kontaktpunkterne benyttes også
til udveksling af erfaringer og forespørgsler bilateralt sideløbende med arbejdet med 
notifikationerne. 

Udarbejdelsen af gennemførelsesbestemmelser som bilag 364 refererer til er yderligere 
en justering og præcisering af systemet og kravene til medlemmerne heraf. Der er derfor
ikke tale om, at et nyt system skal opbygges.
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